
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 6. maj 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 878
Ifølge artiklen "Får skambidt og aflivet" fra Holbæk Amts Venstreblad den 4.
maj 2011 vil politiet ikke efterforske en sag om et får, der er blevet skambidt,
fordi der ikke er tale om mange dyr, som det er gået ud over. Er ministeren
enig, i at politiet kun skal efterforske sager, hvor der er mange dyr involveret,
og i bekræftende fald, hvor mange dyr mener ministeren skal være involveret i
en sag, før politiet skal efterforske den?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Marlene Harpsøe (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Marlene.Harpsoe@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
formand

1/1

Retsudvalget 2010-11
REU alm. del Spørgsmål 878
Offentligt


